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OBEC BĚLÁ U JEVÍČKA 
Bělá u Jevíčka 7, 569 43 Bělá u Jevíčka 

__________________________________________________________________________________________________ 

 

Zápis 
ze 16. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka,  

konaného dne 18.12.2024 od 16:30 hod, sál kulturního domu, Bělá u Jevíčka čp. 170. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka (dále též jako „zastupitelstvo“ nebo „ZO“) 

bylo zahájeno v 16:30 hodin starostou obce Petrem Nárožným.  

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Bělá 

u Jevíčka zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 10.12.2024 

do 18.12.2024. 

Starosta konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva z celkového počtu 7 členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích) 

Starosta se zeptal, zda ověřovatelé předchozího zápisu p. Porketová a p. Vašková mají 

k tomuto zápisu připomínky – bez připomínek.   

 

Starosta dal hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje zápis a usnesení č. 15 ze zasedání Zastupitelstva 

obce Bělá u Jevíčka ze dne 6.11.2024. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:  7   Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

1. Určení ověřovatelů a zapisovatele. 
 

Starosta jmenoval ověřovatele zápisu p. Illeho a p. Červinku a zapisovatelem p. Vaškovou. 

K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.  

 

 Návrh usnesení: 

     Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka určuje ověřovatele zápisu Ing. Ladislava Illeho a Josefa 

Červinku, zapisovatelkou Markétu Vaškovou. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:  7    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 
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2. Schválení programu 16. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka. 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a který byl v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Návrh programu: 

1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

2. Schválení programu 16. zasedání Zastupitelstva obce Bělá u Jevíčka. 

3. Rozpočtové opatření č. 9/2024. 

4. Rozpočet obce na rok 2025. 

5. Zápis do kroniky za rok 2023. 

6. Plán práce ZO na 1. pololetí 2025. 

7. Plán práce FV na rok 2025. 

8. Plán práce KV na rok 2025. 

9. Plán práce VKOZ na rok 2025. 

10. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na akci udržovací práce autobusové zastávky. 

11. Dodatek č. 3 ke Smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu v obci Bělá 

u Jevíčka. 

12. Směnná smlouva o směně nemovitých věcí s Veronikou Geršlovou. 

13. Žádost o dotaci z POV PK pro rok 2025.  

14. Žádost o poskytnutí finančního daru Charitě Moravská Třebová pro rok 2025. 

15. Záměr odkoupení části pozemku od HZS Jevíčko a.s.  

16. Žádost o odkoupení obecního pozemku k.ú. Smolná u Jevíčka.  

17. Návrh řešení dopravní situace v obcích regionu.  

18. Informace o zhodnocení volných finančních prostředků za rok 2024.  

19. Různé. 

20. Diskuse. 

21. Závěr.  

 

Starosta se zeptal na případné další změny či doplnění programu. Žádné další doplňující body nebo 

připomínky nebyly vzneseny a starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje program 16. zasedání Zastupitelstva obce Bělá 

u Jevíčka. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:  7    Proti:  0   Zdržel se:  0    Návrh byl přijat. 

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 9/2024. 

 

Starosta uvedl, že rozpočtové opatření č. 9/2024, bylo schváleno starostou dne 17.12.2024. 

RO bylo zasláno na vědomí zastupitelům i členům FV. Starosta dále seznámil přítomné s detaily 

rozpočtového opatření. Nikdo neměl dalších připomínek. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí rozpočtové opatření č. 9/2024 schválené 

starostou dne 17.12.2024. 
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4. Rozpočet obce na rok 2025. 

 

Starosta uvedl, že návrh rozpočtu obce na rok 2025 byl sestaven ve spolupráci p. účetní a starosty 

se zapojením členů zastupitelstva a finančního výboru. Návrh rozpočtu byl sestaven jako 

vyrovnaný ve výši 8.715.836,- Kč na straně příjmů i výdajů s důrazem na plnění aktuálních 

investičních akcí obce. Návrh rozpočtu obce na rok 2025 byl vyvěšen na úřední desce 

a na elektronické úřední desce od 22.11.2024 do 31.12.2024. Předsedkyně FV Ladislava 

Porketová uvedla, že návrh rozpočtu na rok 2025 byl projednán na schůzi FV a finanční výbor jej 

doporučuje zastupitelstvu ke schválení. Návrh a rozpis schvalovaného rozpočtu do plného třídění 

rozpočtové skladby dle vyhl. č. 323/2002 Sb., je přílohou tohoto zápisu. K návrhu rozpočtu nebylo 

dalších připomínek.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje rozpočet obce na rok 2025. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   7    Proti:  0   Zdržel se:  0     Návrh byl přijat. 

 

 

5. Zápis do kroniky za rok 2023. 

 

Starosta informoval, že zastupitelé byli s předstihem seznámeni s návrhem zápisu událostí od paní 

kronikářky po úpravě a zestručnění p. Porketovou do kroniky obce Bělá u Jevíčka za rok 2023. 

Starosta uvedl, že k časovému posunu došlo úrazem paní kronikářky a vyzdvihl úpravy provedené 

podle metodiky pro vedení kronik p. Porketovou. Ve stejném stylu budou prováděny zápisy 

i v dalších letech. Zápis do kroniky může být proveden. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje zápis událostí do kroniky obce Bělá u Jevíčka 

za rok 2023. 

Výsledek hlasování:    Pro  7    Proti  0    Zdržel se  0           Návrh byl přijat. 
 
 

6. Plán práce ZO na 1. pololetí 2025. 

 

Místostarosta Ing. Ille seznámil zastupitele s plánem práce ZO na 1. pololetí roku 2025. Nikdo 

ze zastupitelů neměl žádné připomínky či doplnění. Tento plán je přílohou zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje Plán práce ZO na 1. pololetí r. 2025. 

 

Výsledek hlasování:     Pro:  7    Proti:  0       Zdržel se:   0         Návrh byl přijat. 

 

 

7.  Plán práce finančního výboru na rok 2025. 

 

Předsedkyně finančního výboru Ladislava Porketová seznámila přítomné s plánem práce 

finančního výboru na rok 2025. Plán práce FV je přílohou tohoto zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí Plán práce finančního výboru na rok 2025. 
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8. Plán práce kontrolního výboru na rok 2025.  

  

Předseda kontrolního výboru Josef Červinka seznámil přítomné s plánem práce kontrolního 

výboru na rok 2025. Plán práce KV je přílohou tohoto zápisu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí Plán práce kontrolního výboru na rok 2025. 

 

 

9. Plán práce výboru pro kulturu a občanské záležitosti na rok 2025. 

  

Předsedkyně výboru pro kulturu a občanské záležitosti Markéta Vašková detailně seznámila 

přítomné s plánem práce tohoto výboru na rok 2025. Tento plán práce je přílohou zápisu. 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí Plán práce výboru pro kulturu a občanské 

záležitosti na rok 2025. 

 

 

10. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo na akci udržovací práce autobusové zastávky. 

 

Starosta informoval, že v průběhu realizace akce došlo ke změnám v realizovaných položkách 

práce a v použitých materiálech oproti projektové dokumentaci a rozpočtu. Dodatek č. 1 

ke „Smlouvě o dílo č. 22024 BuJ ze dne 27.8.2024“ napravuje stav vzniklý v průběhu stavby tak, 

aby se vyčíslila hodnota stavby dle skutečnosti.    

Cena díla je navýšena o cenu víceprací 211.401 Kč, cena díla je ponížena o cenu méněprací  

228.433,41 Kč, celková cena po navýšení a ponížení se mění o částku –17.032,82 Kč, celková 

cena se mění z původních 726.903,74 Kč na částku 709.870,92 Kč (ceny bez DPH).     

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje “ Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo č. 22024 BuJ“ na akci 

„Udržovací práce autobusové zastávky a chodníku u prodejny v Bělé u Jevíčka“ s firmou Ulehla 

Ivan s.r.o., Svitavská 159/52, 568 02 Svitavy, IČ: 29212375, kterým je ponížena celková cena 

stavby na částku 709.870,92 Kč bez DPH.    

 

Výsledek hlasování:   Pro  7   Proti 0   Zdržel se 0    Návrh byl přijat 

  

 

11. Dodatek č. 3 ke Smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu v obci Bělá u Jevíčka. 

 

Starosta informoval, že se dne 26.11.2024 zúčastnil členské schůze DSO TS MH v Drnovicích 

a seznámil přítomné s výstupy schůze pro rok 2025. V cenách za svoz SKO i tříděných odpadů 

dochází k navýšení ceny o 4,8 % (SKO se už vozí do SAKO Brno), cena za odstranění /zpracování/ 

SKO se zvyšuje z 2 000 na 2 150 Kč/t bez DPH, cena za zpracování plastů zůstává stejná 

2 500 Kč/t, za likvidaci objemného odpadu z 2 800 na 3 000 bez DPH.  

Starosta dále uvedl, že od roku 2025 má obec nově povinnost zajistit sběr textilu. To již 

zajišťujeme několik let v režimu charita. Situace je v tomto v současné době nepřehledná, firmy 

zajišťující sběr textilu přichází s razantními požadavky na zvýšení cen, např. fa Textileco 

v současnosti nabízí smlouvy v režimu odpadu s cenou zvýšenou z 1 500 Kč na 6 000 Kč za jeden 

kontejner. Probíhají jednání s MŽP o uznání textilu v režimu charita do tříděného odpadu. Až 

na základě výsledků jednání bude rozhodnuto, v jakém režimu bude obec textil předávat. 
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Starosta předložil ke schválení Dodatek č. 3 ke Smlouvě č. 3/18 o odstraňování a separaci 

komunálního odpadu. 

    

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Dodatek č. 3 ke Smlouvě č. 3/18 o odstraňování 

a separaci komunálního odpadu v obci Bělá u Jevíčka ze dne 27.8.2018“ s TS MH s.r.o., Sudice. 

Výsledek hlasování:   Pro:  7     Proti:  0     Zdržel se:  0       Návrh byl přijat. 

 

 

12. Směnná smlouva o směně nemovitých věcí s Veronikou Geršlovou. 

 

Přihlásil se zastupitel David Sláma a uvedl, že je v tomto bodě ve střetu zájmů a proto se zdrží 

hlasování. 

Starosta uvedl, že záměr na směnu částí obecních pozemků p.č. 928/1 a p.č. 921/1, obojí  

v k.ú. Bělá u Jevíčka za část pozemku p.č. 168/1 v k.ú. Bělá u Jevíčka byl vyvěšen na úřední desce 

od 1.10.2024 do 18.10.2024 Žádné připomínky a podněty k této směně nebyly podány. Firma 

Geodézie Ing. Jan Zemánek situaci zaměřila a vypracovala geometrický plán č. 222-216/2024 

pro rozdělení pozemku a zpřesnění průběhu hranice vlastníky. 

Odbor výstavby Jevíčko vydal Rozhodnutí o dělení a scelování pozemků.  

Následně starosta předložil zastupitelstvu ke schválení směnnou smlouvu na směnu částí pozemků 

ve vlastnictví obce p.č. 928/1 a p.č.921/1, obojí v k.ú. Bělá u Jevíčka o výměře celkem 62 m2 

za část pozemku p.č. 168/1 k.ú. Bělá u Jevíčka ve vlastnictví Veroniky Geršlové o výměře 71 m2. 

Směna probíhá ve veřejném zájmu dle skutečné trasy místní komunikace a je bez doplatku. Znění 

směnné smlouvy schválila i protistrana.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Směnnou smlouvu o směně nemovitých věcí“ 

na směnu částí pozemků ve vlastnictví obce p.č.928/1 a p.č. 921/1, obojí k.ú. Bělá u Jevíčka 

o výměře 62 m2 za část pozemku p.č. 168/1 k.ú. Bělá u Jevíčka ve vlastnictví Veroniky Geršlové, 

Bělá u Jevíčka čp. 52 o výměře 71 m2. Směna je bez doplatku.  

 

Výsledek hlasování:   Pro: 6     Proti:  0    Zdržel se:   1 (Sláma)     Návrh byl přijat. 

 

 

13. Žádost o dotaci z POV PK pro rok 2025.  

 

Starosta uvedl, že vzhledem k historickému stavu rozhlasové ústředny a k opakovaným stížnostem 

občanů na kvalitu poslechu hlášení místního rozhlasu, se zastupitelé dohodli na obnově místního 

rozhlasu s využitím dotace z Programu obnovy venkova PK na rok 2025. Obnova bude zahrnovat 

novou 100 V ústřednu včetně zesilovače dimenzovaného na větší počet amplionů včetně softwaru, 

dále výměna starých amplionů a rozšíření o nové ampliony pro kvalitní pokrytí celé obce 

na základě připomínek občanů. Připomínky a požadavky je nutné podat do konce ledna 2025.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje podání žádosti o dotaci do Programu obnovy 

venkova Pardubického kraje pro rok 2025 na akci „Obnova obecního rozhlasu a rozhlasové 

ústředny“ v Bělé u Jevíčka.  

 

Výsledek hlasování :   Pro:  7    Proti:  0    Zdržel se:   0     Návrh byl přijat. 
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14. Žádost o poskytnutí finančního daru Oblastní charita MT pro rok 2025. 

 

Starosta seznámil přítomné s žádostí Charity Moravská Třebová o poskytnutí finančního daru 

z rozpočtu obce na provoz charitních sociálních služeb na rok 2025 ve výši 10.000 Kč. Dle sdělení 

v příloze žádosti byl počet klientů z Bělé u Jevíčka v počtu šesti osob s využitím služby Občanská 

poradna a náklady na tyto služby byly vyčísleny hodnotou 84.324 Kč. Jiné služby našimi občany 

využity nebyly. Podíl obce na podporu dle kriterií PK 5 % z nákladů je 4.216 Kč.  

Zastupitelé se dohodli na stejné částce 6 000 Kč, která byla poskytnuta na rok 2024.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje finanční dar Charitě Moravská Třebová na provoz 

charitních sociálních služeb pro rok 2025 ve výši 6.000 Kč.  

 

Výsledek hlasování:   Pro:   7    Proti:  0     Zdržel se:  0       Návrh byl přijat. 

 

 

15. Záměr odkoupení části pozemku od HZS Jevíčko a.s.  

  

Starosta připomněl, že ve spolupráci MAS MTJ, města Jevíčka a obce Bělá u Jevíčka probíhají 

práce na obnově Naučné stezky Bělásek, kdy byly koncem roku 2023 osloveny spolky s žádostí 

o spolupráci na této obnově a následné péči o jednotlivé panely. Naší obce se dotýkají první čtyři 

panely, kdy první bude umístěn u hřiště v patronaci obce, patronem druhého panelu bude 

Hipocentrum Bělá, z.s., třetí bude mít na starosti Myslivecký spolek Bělá u Jevíčka (poděkování 

za nádherné posezení panu Karlu Sedláčkovi), čtvrtý panel bude obstarávat SDH Smolná. Tento 

se nachází u souběhu cesty od Bělé a okolo sanatoria, kde stojí křížek v kritickém stavu, který by 

obec ráda s využitím dotace opravila. Zároveň by tam smolenští hasiči zbudovali odpočinkové 

místo. Umístění křížku je přesně na rozmezí obecního pozemku p.č. 928/1 a pozemku p.č. 384/4, 

k.ú. Bělá u Jevíčka v majetku HZS a.s Jevíčko. Podmínkou poskytnutí dotace na opravu křížku je, 

že se musí celý nacházet na pozemku obce. Starosta uvedl, že předjednal s Ing. Jurkou z HZS a.s. 

případný prodej části pozemku o výměře cca 15 m2 a předkládá zastupitelstvu tento záměr 

ke schválení.  

Starosta promítnul fotografie křížku a zamýšlené části pozemku k odkoupení a také čtyři nové 

panely naučné stezky Bělásek.    

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka vyjadřuje souhlas se záměrem odkoupení části pozemku p.č. 

384/4 k.ú. Bělá u Jevíčka ve vlastnictví Hanácké zemědělské společnosti Jevíčko a.s. a pověřuje 

starostu dalším jednáním v této věci.  

 

Výsledek hlasování:      Pro:  7   Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 

 

 

16. Žádost o odkoupení obecního pozemku k.ú. Smolná u Jevíčka.  

 

Starosta seznámil přítomné s žádostí p. JXXXXXX VXXXXXX, Smolná XX na odkup pozemku p.č. 207/2  

v k.ú. Smolná u Jevíčka. Starosta připomněl, že běžná praxe zastupitelstva je neprodávat obecní 

pozemky mimo účel výstavby nebo ve zvláštních odůvodněných mimořádných případech. Tento 

případ nesplňuje žádnou z těchto podmínek. Vyjádření zastupitelů: místostarosta – neprodávat, 

pokud se chce žadatel o pozemek starat a využívat, může si požádat o pronájem. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka vyjadřuje nesouhlas s prodejem části pozemku p.č. 207/2 k.ú. 

Smolná u Jevíčka. 
 

Výsledek hlasování:      Pro:   7    Proti: 0        Zdržel se: 0       Návrh byl přijat. 
 

 

17. Návrh řešení dopravní situace v obcích regionu.  

 

Starosta uvedl, že vzhledem k výsledkům provedených měření v některých obcích regionu, přišel 

starosta Moravské Třebové Pavel Charvát s návrhem řešení dopravní situace z hlediska častého 

překračování povolení rychlosti v obcích regionu. Tímto řešením by bylo posílení městské policie 

a provádění měření rychlosti v obcích, které o to budou mít zájem. V tomto směru by bylo nutné 

uzavřít s MT veřejnoprávní smlouvu k výjezdům městské policie. Důležitá je cena a stanovené 

podmínky. Obdrželi jsme od p. Charváta k posouzení návrh podobné smlouvy mezi obcí Osík 

městem Litomyšl, kde tato spolupráce funguje od roku 2021. Starosta navrhnul další jednání 

k upřesnění ceny, stanovení minimálního počtu měření za měsíc a dalších podmínek. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí návrh řešení dopravní situace v obci 

a pověřuje starostu k jednání o podmínkách veřejnoprávní smlouvy s ORP Moravská Třebová. 

 

Výsledek hlasování:   Pro:   7    Proti:  0    Zdržel se:   0     Návrh byl přijat. 
 

 

18. Informace o zhodnocení volných finančních prostředků za rok 2024.  

 

Starosta uvedl, že byl pověřen ZO ve spolupráci s paní účetní investováním volných finančních 

prostředků do vhodných produktů bank s povinností podávání informací ZO. Obec investovala 

v průběhu roku volné prostředky na čtyři termínované vklady a obdržela na úrocích částku 

127.506,- Kč.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci starosty o zhodnocení volných 

finančních prostředků obce.  
 

 

19. Různé 
 

19.1 Dodatek č. 5 ke smlouvě o odstranění odpadů na skládce Březinka. 

 

Starosta uvedl, že tento dodatek obdržel 16.12.2024. Důvodem nového znění dodatku smlouvy je 

změna ceníku, samozřejmě směrem nahoru. V průvodním dopise je upozornění, že se bude skládka 

uzavírat předběžně v měsíci duben 2025. Výpovědní lhůta jsou tři měsíce, takže výpověď můžeme 
očekávat v lednu 2025 a poté bude možné využít zbývající volné kapacity na základě objednávky.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka schvaluje „Dodatek č. 5 ke smlouvě o odstranění odpadů 

na skládce Březinka“ s firmou RHI Magnesita Czech Republic a.s., Nádražní 218, 679 63 Velké 

Opatovice, IČ: 16343409.  
 

Výsledek hlasování :   Pro:  7     Proti:  0    Zdržel se:   0     Návrh byl přijat. 
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19.2 Informace starosty - ČOV a splašková kanalizace. 

 

Starosta uvedl, že ve věci nové veřejné zakázky na kanalizaci došlo k posunutí termínu lhůty 

pro podání nabídek na 20.1.2025. Došlo k tomu vzhledem k podané námitce a několika žádostem 

o vysvětlení zadávací dokumentace. Ve stanovených lhůtách bylo podáno vysvětlení a rozhodnutí 

o námitce a díky tomu musela být prodloužena i lhůta na podání nabídek. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci starosty o veřejné zakázce 

N006/24/V00035878 – ČOV a splašková kanalizace v obci Bělá u Jevíčka – nové vyhlášení, 

prodloužení termínu podání nabídek do 20.1.2025.  

 

 

19.3 Pozemek p.č. 43/1 k.ú. Malonín. 

 

Starosta uvedl, že z pověření zastupitelstva provedl společně s místostarostou místní šetření 

na předmětném pozemku p.č. 43/1 k.ú. Malonín. Společně došli k jednoznačnému závěru, že 

využitelná plocha pro výstavbu má výměru maximálně cca 3 400 m2 a vzhledem ke tvaru pozemku 

navrhli rozčlenění na tři stavební parcely. Dále byl proveden průzkum místně obvyklých cen 

podobných pozemků k výstavbě, které se pohybují v rozmezí 200 – 300 Kč/m2, v tomto rozmezí 

by měla být stanovena cena na nižší hranici tohoto rozpětí.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Bělá u Jevíčka bere na vědomí informaci starosty a místostarosty 

o využitelnosti a možnosti rozparcelování pozemku p.č. 43/1 k.ú. Malonín k uvažovanému 

prodeji pro výstavbu, stejně jako informaci o cenách obvyklých za podobné pozemky  

cca 200,- Kč/m2. 

 

 

19.4 Petardy a ohňostroje. 

 

Starosta zmínil, že ho oslovila paní KXXXXXX BXXXXXX s žádostí o přetlumočení apelu na občany 

na minimalizaci používání petard v silvestrovském období, kvůli koním, psům a všem zvířatům.  

 

 

19.5 Kulturní akce v nadcházejícím období 

 

Starosta předal slovo předsedkyni kulturního výboru p. Vaškové, která pozvala přítomné na akce 

konané obcí v následujícím období:  

21.12. v 16 hod pietní akt u pomníku padlým na památku p. Františka Klekra 

21.12. v 17 hod divadelní představení pohádky Andulka a loupežníci 

22.12. v 14:30 hod vánoční koledování u kulturního domu s Dechovým orchestrem Malá Haná 

10.1.2025 promítání nové české komedie POKLAD 

31.1.2025 promítání animované pohádky PYŠNÁ PRINCEZNA 

 

a dále smolenští hasiči zvou  

18.1.2025 na 3.smolenský hasičský ples  

 

 

 



 

S t r á n k a  9 | 9 

 

20. Diskuse. 

 

Starosta vyzval přítomné k diskusi. 

 

p. PXXXXXX: Mohl by být v obci zřízen výdejní sběrný box na balíky?  

Starosta odpověděl, že o tuto věc již dlouhodobě usiluje. I z toho důvodu byla v rámci rekonstrukce 

autobusové zastávky a čekárny provedena příprava na montáž výdejního boxu, tzn. přívod 

elektřiny a datový kabel s přístupem k internetu. Byli osloveny všechny přepravní společnosti 

s žádostí o montáž boxu, ze všech odpověděla pouze jedna společnost s tím, že boxy montuje 

do obcí nad 1000 obyvatel. Starosta uvedl, že bude nadále o tuto možnost usilovat a v případě, že 

se to nepodaří, obec by mohla zřídit box na vlastní náklady s tím, že PK poskytuje na pořízení 

boxu dotaci do výše 60 tis. Kč.   

 

Nebylo dalších diskutujících. 

 

 

21. Závěr. 

 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a za celoroční zájem o dění v obci a popřál všem 

šťastné prožití vánočních svátků v kruhu svých nejbližších a do nového roku popřál hodně zdraví, 

štěstí a úspěchů. Jako poděkování obdrželi všichni přítomní od zastupitelů obecní kalendář na rok 

2025.   

 

Následně v 17:30 starosta zasedání ukončil. 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 19.12.2024 v Bělé u Jevíčka 

 

 

 

Upravil:                            Petr Nárožný    

 

 

 

Ověřovatelé:                     Ing. Ladislav Ille  v. r. 

 

 

 

                                         Josef Červinka v. r. 

 

 

                                            

                       

Starosta:                            Petr Nárožný v.r. 
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